
 

 

 

 

 

 

 

1. KKday 優惠只適用 3HK 爸媽會會員，並同時為 KKday 註冊會員。如要成為 KKday 

會員，可於 KKday 手機應用程式 (https://goo.gl/MfKVKQ) 或 KKday 網站

（https://www.kkday.com/zh-hk 或 https://www.kkday.com/en/home）進行註冊。 

2. 優惠期由 2021 年 12 月 6 日至 2022 年 2 月 28 日 23:59 (下稱「優惠期」)，並需於

2022 年 3 月 31 日或之前出發。 

3. 優惠期內經 KKday 網頁或 KKday 手機應用程式，預訂精選產品 (產品編號: 

124158，31539，119132，101842，119437) 並輸入折扣碼【KKD3HK6】，可享額外

94 折優惠。 

4. 會員訂購後如因自身因素，如選購錯誤、電子券過期等等，一概不獲退款。 

5. 價錢或會隨匯率改變而有所調整，實際價錢以當日官方網站售價為準。 

6. 行程內容及順序或會因當地天氣、交通等不可抗力因素微調。 

7. 優惠不得轉讓，每位 KKday 會員每次單一產品只可兌換並使用優惠碼一次。 

8. 優惠不能兌換現金或其他產品，亦不可與其他推廣優惠或折扣一併使用。 

9. 優惠名額有限，先到先得，售完即止。 

10. 購買及使用個別折扣產品前，請先細閱該產品頁的注意事項。 

11. 如中英文條款有所差異，一概以繁體中文版本為準。 

12. KKday 保有修改、變更或暫停是次優惠活動之權利，如有未盡事宜，悉依本公司相

關規定或解釋辦理。如有任何爭議，KKday 將保留最終決定權。 

 

1. KKday offer is only applicable to 3HK Papa Mama Club members who also registered 
as a user of KKday.com International Company (Hong Kong) Limited (“KKday”) in 
Hong Kong and Macau. To become a user of KKday, one has to complete the 
registration process on either the KKday mobile application (https://goo.gl/MfKVKQ) 
or website (https://www.kkday.com/zh-hk or https://www.kkday.com/en/home). 

2. The promotional period is from 6 December 2021 to 28 February 2022. The itinerary 
has to be completed on or before 31 March 2022, after which they will be invalid.  

3. Enter promotional code “KKD3HK6” at KKday website or KKday APP to enjoy 6% off 
upon booking on selected products (Product code: 124158, 31539, 119132, 101842, 
119437).  

4. No refund will be accepted if customer purchased a wrong product or e-voucher has 
been expired etc caused by any personal reason. 

5. Product prices may subject to change due to the exchange rate, customers need to 
refer to the official website upon purchase. 

6. Actual itinerary is dependent on travel and road conditions, and as such, may be 
adjusted accordingly. 

7. The offers are not transferable and promo code is only valid for single product in one 
order. 

8. The offers cannot be redeemed/exchanged for cash/other products, or used in 
conjunction with other promotional offers or discounts. 

9. Promotional offer is subject to a first-come-first-served basis. 
10. Please refer to the terms & conditions of the specific product page before the 

purchase and usage of the product. 



11. In the event of discrepancy between the English and Chinese versions, the 
Traditional Chinese version shall prevail. 

12. KKday reserves the right to amend, change, suspend or terminate all or any part of 
the offer. In case of dispute, KKday reserves the right of final decision on the 
interpretation of these Terms and Conditions. 

 


